
باشگاه پرسپولیس روزهای عجیبی را سپری می کند. از یک طرف 

عنوان قهرمانی لیگ برتر را زودتر از زمان پایان مسابقات به دست 

آورده و قاعدتا هوادارانش باید بابت این اتفاق خوشحال باشند اما 

پرونده طلب برانکو و دستیارانش از این باشگاه به جاهای باریک 

کشیده و هواداران این باشگاه را سخت نگران کرده و می ترسند 

این شکایت منجر به جرایم سنگین باشگاه محبوب شان شود. 

سعی کردیم نگاهی به آخرین وضعیت و اتفاقات رخ داده در این 

باشگاه پرطرفدار بیندازیم و ببینیم آخرین تحولات در پرسپولیس 

چگونه خواهد بود. آنچه در ادامه ملاحظه می کنید آخرین گزارش 

»فرهیختگان« از اتفاقات ریزودرشـــت باشگاه پرسپولیس در دو 

بخش است.

بخش اول : پرونده های حقوقی
ادعایدوبارهرسولپناه

از باشـــگاه پرســـپولیس خبر می رسد پرونده شـــکایت برانکو 

ایوانکوویچ، سرمربی سابق این باشگاه و دستیارانش در آستانه 

بسته شدن است. طبق گزارش واصله از این باشگاه فیفا طی 2 نامه 

رسید پرداختی های اخیر پرسپولیس را مورد تایید قرار داد و موافقت 

خود را با پرداخت طلب 2 مربی این تیم یعنی ایگور پانادیچ و زلاتکو 

ایوانکوویچ را از محل درآمدهای این باشگاه اعلام کرده است. پیش 

از این طلب مارکو نیز کامل پرداخت شده اما هنوز تسویه حساب 

با خود برانکو صورت نگرفته و این مربی فقط 30 درصد طلبش را 

دریافت کرده و وکیل این مربی فشار زیادی می آورد تا مابقی این 

طلب نیز پرداخت شود. حال خبر می رسد بعد از پرداخت 840 

هزار یورو که تا امروز به برانکو و دســـتیارانش که از طرق مختلف 

پرداخت شـــده، تا چند روز دیگر مابقی مبلغ یعنی حدود 750 

هزار یوروی دیگر به برانکو پرداخت می شـــود تا این پرونده برای 

همیشه بسته شـــود. مدیران پرسپولیس می گویند اگر مشکل 

خاصی پیش نیاید این پـــول اوایل هفته آینده پرداخت خواهد 

شد تا خیال هواداران پرسپولیس برای همیشه از شر این پرونده 

ســـنگین خلاص شود. رسول پناه هم مدعی شده هیچ خطری 

پرسپولیس را تهدید نمی کند و همه اخبار مربوط به جریمه های 

در انتظار پرسپولیس زاییده ذهن رسانه های معاند است و البته تا 

۱۶ شهریور فرصت دارند این پول را پرداخت کنند. معلوم نیست 

بالاخره این هفته پرداخت می کنند یا تا ۱۶ شهریور! پرداختی 

که خودشان می گویند زمانبر است و فیفا هم در جریانش است.

پرسپولیس»فوقش«جریمهشد!

همه با قاطعیت گفته اند پرسپولیس جریمه می شود. حتی وکیل 

برانکو خشم خود را از عملکرد ضعیف باشگاه در پرداخت طلب 

برانکو پنهان نمی کند اما خود اعضای باشگاه حرف جالب دیگری 

می زنند. آنها می گویند اگر تا قبـــل از پرداخت طلب برانکو در 

روزهای ابتدایی هفته آینده حکم بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی 

این باشگاه صادر شود پرسپولیس هروقت پول را بپردازد جریمه 

برداشته می شود و پنجره نقل وانتقالاتی مجددا بازخواهد شد اما 

نزدیکان باشگاه تاکید دارند اوایل هفته آینده مابقی طلب برانکو 

پرداخت می شود و منابع مالی لازم برای این کار تهیه شده است.

همه این حرف ها درحالی مطرح شده که خبر می رسد پرسپولیس 

۱27 هزار دلار دیگر یعنی چیزی حدود 5/2 میلیارد تومان دیگر 

بابت دیرکرد پرداخت جریمه شده است. رسول پناه البته دیروز این 

رقم را تایید نکرد و مدعی شد جریمه باشگاه ۶0 هزار دلار بوده که 

درصورت صحت بازهم باشگاه رقم قابل توجهی زیان دیده و حالا 

جمله »فوقش جریمه می شویم« رسول پناه بیشتر از هر زمان دیگر 

به چشم هواداران این تیم آمده است!

پرسپولیسمنتظرزماندادگاهبودیمیر

ماریو بودیمیر یکی دیگر از شـــاکیان پرسپولیس است که هنوز 

نتوانسته طلب خود را از این باشگاه دریافت کند. او از پرسپولیس 

شکایت کرد و حکم اولیه پرونده او فروردین ماه به باشگاه پرسپولیس 

ابلاغ شد. باشـــگاه هم برای اینکه زمان بخرد خواستار دریافت 

مشـــروح حکم شد و حالا هم هزینه های لازم را پرداخت کرده تا 

دادگاه عالی ورزش زمان بعـــدی دادگاه را تعیین کرده و قاضی 

رسیدگی به پرونده را معرفی کند. برای همین ظاهرا خیال مسئولان 

باشگاه پرسپولیس از بابت این پرونده راحت است.

مذاکرهباکالدرونهنوزنتیجهنداده

خود مسئولان باشگاه پرسپولیس می گویند تا الان مذاکرات شان با 

گابریل کالدرون، سرمربی سابق این باشگاه نتیجه نداده و به زودی 

پرونده شکایت این مربی به CAS ارجاع می شود. البته کالدرون 

برای مذاکره چراغ ســـبز نشان داده و این مذاکرات درحال انجام 

شدن است. پرسپولیسی ها امیدوارند بر سر رقم و نحوه پرداخت 

با کالدرون توافق کنند تا پرونده به CAS نرود. البته زمان خریدن 

هم در دســـتورکار باشگاه قرار دارد که احتمالا مانند قصه برانکو 

باشگاه بابت این زمان خریدن هزینه گزافی خواهد داد.

درآستانهشیرینشدنبهخاطربرانکو

قرارداد باشگاه پرسپولیس با شرکت مینو در آستانه امضای 

طرفین قرار دارد. از باشگاه سرخ پایتخت خبر می رسد 

مذاکرات با این شرکت به نتیجه قطعی نزدیک شده و 

به زودی به شکل رسمی این قرارداد به امضا خواهد 

رسید. هیچ جزئیاتی از نوع همکاری طرفین ارائه 

نشـــده اما می گویند یکی از منابع مالی برای 

پرداخت طلب برانکو همین قرارداد خواهد بود. 

البته قرار است پول جذب بازیکن را هم بدهند. 

برخی می گویند این همکاری به تولید پفک 

و چیپس ختم می شود و البته رسول پناه با 

خنده آن را رد می کند! اسپانسری که قرار 

است هم به پرسپولیس کمک کند و هم به 

استقلال. کاری که قبلا نتیجه جالبی 

دربر نداشته است.

پرسپولیسبدونمعاونحقوقی!

مهدی خواجه وند، معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس که سال ها 

قبل عضویت هیات مدیره این باشـــگاه را در کارنامه اش داشته 

رســـما از باشگاه ســـرخ پایتخت جدا شده است. دستگیری او 

که در روزهای اخیر رخ داد رســـما به جدایی این مقام مسئول 

از پرسپولیس ختم شد. باشـــگاه پرسپولیس هم اکنون بدون 

داشـــتن معاون حقوقی کارهای مربوط به پرونده های حقوقی 

خود را دنبال می کند و البته مشـــخص نیست وقتی باشگاه با 

حضور معاون حقوقی قادر به حل مشـــکلاتش در پرونده های 

شکایات نیست اکنون چطور بدون معاون حقوقی مشکلاتش 

را برطرف می کند. باید دید سرپرست باشگاه کسی را جایگزین 

خواجه وند خواهد کرد.

بخش دوم : نقل وانتقالات
لکبهجایمظاهریونیازمند

بد نیست نگاهی به تلاش پرسپولیسی ها برای یارگیری بیندازیم؛ 

تلاشی که تا الان نتایجی داشته اما مشکلات مالی پرسپولیس 

می تواند همه چیز را برهم بزند. درحالی که باشگاه پرسپولیس 

می گوید مذاکرات با نفرات موردنظر را بعد از پایان بازی  های لیگ 

آغاز می کند اما »فرهیختگان« نگاهی انداخته به لیست خرید 

سرخپوشان که مدت هاست با آنها مذاکرات را آغاز کرده اند. البته 

رســـول پناه هم اعلام کرده نام 7 بازیکن به او ارائه شده تا شرایط 

جذب شان را فراهم کند. باید دید او چقدر از عهده این کار برمی آید.

بـــا جدایی علیرضا بیرانوند از پرســـپولیس حالا این تیم به یک 

دروازه بان شـــش  دانگ نیاز دارد. هرچند عملکـــرد رادو در این 

تیم خوب بوده اما یحیی گل محمدی 

نمی خواهد ریسک کند. او نام رشید مظاهری سنگربان تراکتور و 

پیام نیازمند دروازه بان سپاهان را در لیست خریدش قرار داد اما هر 

دو بازیکن با تیم هایشان قرارداد دارند. برای همین پرسپولیسی ها 

مذاکراتی را با حامد لک دروازه بان ماشین سازی داشته اند و ظاهرا 

به توافقاتی هم رسیده اند.

مغانلوپرسپولیسراناامیدکرد

جدایی احتمالی علی علیپور و عملکرد ضعیف اوساگونا و البته 

رفتار غیرحرفه ای استوکس سرخ ها را حسابی نگران خط حمله 

کرده است. برای همین آنها زودتر از موعد علاقه خود را به جذب 

شـــهریار مغانلو، مهاجم گلزن پیکان نشان دادند. دست برقضا 

مغانلو با پرداخت پول و استفاده از بند قراردادش توانسته خود را 

آزاد کند اما به دنبال حضور در لیگ پرتغال است. همین موضوع 

کار سرخ ها را سخت کرده است. خبر رسیده که مدیران باشگاه 

سانتاکلارا با این مهاجم جوان ایرانی به توافق رسیده اند.

چپوراستاصفهانیهادرتیررسپرسپولیس

نام دانیال اسماعیلی فر دفاع و هافبک راست ذوب آهن و سعید 

آقایی مدافع چپ سپاهان در لیست خرید پرسپولیس قرار دارد. 

اسماعیلی فر برای جدایی مشکل دارد چون هنوز نیم فصل دیگر با 

ذوبی ها قرارداد دارد و سر این موضوع با مسئولان ذوب آهن دچار 

مشکل شده اند. آقایی هم پیشنهاد خارجی و داخلی دیگری دارد 

و برای همین هیچ تصمیمی نگرفته و پرسپولیسی ها هنوز نظر او 

را به پیشنهاد خود جلب نکرده اند.

قرمزهابهدنبالگزینهسابقاستقلال

دیگر بازیکن مدنظر پرسپولیسی ها رضا اسدی است، بازیکنی 

که در پســـت هافبک دفاعی ســـرخ های تراکتور انجام وظیفه 

می کند. می گویند پیشنهاد خارجی دارد و البته تراکتوری ها برای 

حفظش حاضرند پول خوبی بدهند. همین مســـاله باعث شده 

کار پرسپولیسی  ها برای جذب او سخت شود. جالب اینکه فصل 

گذشته اسدی گزینه حضور در استقلال بود و گفته شد حضورش 

در این تیم قطعی اســـت اما درنهایت سر از تبریز 

درآورد.

همهپولپیشمیخواهند

بشارتسویه

دردسر پرسپولیســـی ها از اینجا شروع 

شده که حساب آنها خالی است و برای 

یارگیری دچار مشکل زیادی شده اند. 

اکثر نفرات موردنظر سرخ های تهرانی 

پول پیش قرارداد می خواهند و همین 

موضوع کار را برای پرسپولیسی ها سخت 

کرده اســـت. نفرات حاضر در لیست دوم 

خرید پرسپولیســـی ها نیز همین پول را می خواهند و این یعنی 

دردسر برای مدیران باشگاه. اوضاع برای ستاره عراقی تیم اما فرق 

دارد. به گفته برخی از نزدیکان باشگاه، ظاهرا بشار بابت این فصل 

مثل بقیه نفرات تیم 80 درصد دریافتی داشته که البته رسول پناه 

می گوید رسن 90 درصد طلبش را گرفته اما برخلاف اخبار ظاهرا 

این بازیکن هنوز طلبش را از بابت فصل قبل دریافت نکرده است. 

حال خبر می رسد مسئولان باشگاه از این بازیکن خواسته اند بعد از 

دریافت کامل طلبش برای مذاکره و تمدید قرارداد آماده شود. آنها 

قول داده اند که اول طلبش را می دهند بعد با او مذاکره می کنند. 

می گویند بشار هم پذیرفته است.

پرسپولیسامیدواربهحفظعلیپور

جدایی علی علیپور از پرسپولیس تقریبا قطعی شده و این بازیکن 

به احتمال بسیار زیاد فصل بعد را در یک تیم خارجی حضور پیدا 

خواهد کرد. اما باشگاه پرسپولیس هنوز به طور کامل از این بازیکن 

قطع امید نکرده و به او پیشنهاد تمدید قرارداد داده اند. علیپور از 

ابتدای این فصل به هیچ کدام از درخواســـت های باشگاه اعتنا 

نکرده و عزمش را برای جدایی جزم کرده است. هرچند بعید به نظر 

می رسد که فصل بعد در پرسپولیس بماند اما باید دید مسئولان 

این باشگاه توان حفظ این بازیکن گلزن را دارند یا نه.

ترابیپیشنهادرسمیندارد

مهدی ترابی هرچند هنوز با باشگاه پرسپولیس قرارداد دارد اما 

بنـــدی در قراردادش وجود دارد که همین موضوع باعث نگرانی 

هواداران پرسپولیس شده است. این بازیکن اگر پیشنهاد خوبی 

از تیم های خارجی داشـــته باشـــد می تواند به همکاری اش با 

باشگاه پرسپولیس خاتمه دهد. می گویند این بازیکن پیشنهاد 

میلیون دلاری از تیم های عربی و البته قطری دارد. اما باشـــگاه 

پرســـپولیس تاکید دارد چون این بازیکن تحت قرارداد است هر 

پیشنهادی باید اول به باشگاه ارائه شود و تا امروز هیچ پیشنهادی 

به باشگاه نرسیده است.

مذاکراتعلنیمیشود

باشگاه پرسپولیس می گوید هیچ مذاکره ای با بازیکنان جدید 

برای فصل بعد نکرده و قرار است بعد از آخرین بازی تیم در لیگ 

برتر مقابل سایپا مذاکراتش را آغاز کند. اما خبر می رسد مذاکرات 

باشگاه با نفرات جدید آغاز شده و باشگاه در تلاش است تا هرچه 

ســـریع تر نفرات جدید فصل آینده اش را مشخص کند. به نظر 

می رسد بعد از آخرین بازی مذاکرات علنی خواهد شد.

فدراسیونبرایباقریدرخواسترسمینداده

فدراسیون فوتبال از کریم باقری به عنوان دستیار سرمربی تیم ملی 

نام می برد اما از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد فدراسیون هیچ 

درخواست رسمی برای به کارگیری این مربی صاحب نام به آنها 

ارائه نکرده است! باقری یک فصل دیگر با پرسپولیس قرارداد دارد 

و خودش اعلام کرده برای حضور در تیم ملی تابع تصمیم گیری 

باشگاه است. اما باشگاه می گوید پیشنهاد رسمی برای این انتقال 

ندارد و کریم باقری فصل بعد هم در کادرفنی پرسپولیس خواهد 

بود. با عقب افتادن یک ساله مسابقات مقدماتی جام جهانی هم 

احتمالا نیازی به حضور باقری در تیم ملی نیست.

گزارش »فرهیختگان« از پرونده های حقوقی و وضعیت نقل و انتقالات پرسپولیس

ترابی پیشنهاد رسمی ندارد، علیپور برای تمدید مذاکره کرد
  گل محمدی به دنبال جذب ستاره های سپاهان، ذوب آهن و تراکتور               تناقض درباره زمان تسویه با کروات ها؛ این هفته یا ۱۶ شهریور؟

گزارش

w w w . F D N . I R

بعد از اینکه قرارداد شیخ دیاباته، بازیکن مالیایی استقلال 

افشـــا شد این بازیکن به دیدار احمد سعادتمند مدیرعامل 

باشگاه استقلال رفت و برخی نگرانی ها و گلایه های خود را 

نسبت به این موضوع در این جلسه ابراز کرد. همین اتفاق 

بهانه ای شد تا سراغ سعادتمند رفته و درخصوص این موضوع 

و سایر مســـائل مرتبط با استقلال سوالاتی را از وی مطرح 

کنیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با مدیرعامل اســـتقلال را 

در ادامه می خوانید.

ظاهرا شـــیخ از افشای قراردادش بسیار ناراحت بوده و شما 

توانستید با صحبت هایتان او را کمی آرام کنید.

در جلسـه ای کـه صبـح پنجشـنبه بـا یکدیگـر داشـتیم و طـی 

صحبت هایـی کـه مطـرح شـد شـیخ نسـبت بـه این اتفـاق ابراز 

ناراحتـی کـرد و از ایـن موضـوع بسـیار غمگیـن بـود. در همین 

راسـتا حـدود یک سـاعت ونیم بـا او صحبـت کردم کـه درنهایت 

شـیخ را آرام کردیـم، هرچنـد ایـن بازیکـن از مـن قـول گرفـت 

هرطوری هست کسی که باعث افشای قراردادش شده را پیدا 

کـرده و معرفـی کنیـم تـا در آینـده جلـوی اتفاقـات این شـکلی 

گرفتـه شـود. در ادامـه نیز من هـم از او قول گرفتم این موضوع 

را فرامـوش کنـد و بـا آرامـش و قـدرت بـه رقابت هـای پیش روی 

اسـتقلال فکـر کـرده و بـه بازی هـا ادامه دهد و فکـر و ذکر خود 

را بـه دو بـازی آینـده لیگ و دیدار حسـاس دربی در جام حذفی 

معطـوف کنـد. درواقـع از او خواسـتم تا تمام تـوان خود را برای 

ادامـه رقابت هـای اسـتقلال بگـذارد و بـا آرامـش و خیال راحت 

کارش را انجـام دهد.

به نظر می رســـد چه از لحاظ فنی و چـــه از لحاظ اخلاقی و 

رفتاری، شـــیخ یک سر و گردن از سایر خارجی های فوتبال 

بالاتر اســـت و شاید در مقایســـه با قرارداد بازیکنانی نظیر 

جونیور یا گرو رقم قراردادش خیلی هم شگفت انگیز نباشد.

درســـت می گویید چون شیخ از لحاظ شخصیتی هم آدم بسیار 

عجیبی است. اول آنکه او یک بازیکن مسلمان خارجی به شمار 

می رود که در فوتبال ایران بازی می کند و یک انســـان اخلاقی و 

بامعرفت به شمار می رود. ثانیا اینکه بی نهایت مردم ایران و کشور 

ما را را دوست دارد و به همه احترام می گذرد ضمن اینکه او بارها 

اعلام کرده به هموطنانش گفته اصلا در ایران احســـاس غربت 

نمی کند و اینها همه از سجایای اخلاقی شیخ دیاباته است، هرچند 

از لحـــاظ فنی نیز این بازیکـــن نیازی به تعریف من ندارد و همه 

دوست و دشمن او را تحسین می کنند. شیخ یک بازیکن حرفه ای 

و باهوش به شمار می رود و الان هم که آقای گل لیگ برتر است و 

این یک عنوان قابل احترام است. تازه او در حالی بیشترین گل 

را در لیگ زده که مدتی مصدوم بوده و در بازی ها حضور نداشته 

است اما الان آقای گل لیگ است و برای ما نیز بازیکنی محترم و 

حائز اهمیت به شمار می رود.

البته منتقدان می گویند برخی آپشـــن های قرارداد دیاباته 

عجیب بوده و نسبت به آن انتقادهایی را مطرح کرده بودند.

همان طور که در بالا گفتم شـــیخ بازیکن موفقی در لیگ ایران 

به شـــمار می رود. اگر گلزنی ها و پاس های گل این بازیکن نبود 

چه بسا این آپشن ها نیز فعال نمی شد و دیاباته فقط رقم قراردادش 

را دریافت می کرد اما او با گل هایش به موفقیت استقلال در لیگ 

برتر و جام حذفی و چه بســـا لیگ قهرمانان آسیا کمک می کند. 

به طور مثال شما در نظر بگیرید این گلزنی ها در آسیا ادامه داشته 

باشد و ما بتوانیم به این وسیله از مرحله گروهی صعود کرده و تا 

مراحل بالای حذفی ان شاءالله صعود کنیم که اگر این اتفاق بیفتد 

مطمئنا درآمدهای حاصل از صعود استقلال در لیگ قهرمانان 

آسیا از AFC چندبرابر خواهد شد. بنابراین ما با این تفاسیر نگران 

فعال شدن آپشن های شیخ دیاباته نیستیم چون او با گلزنی هایش 

می تواند چندین برابر برای استقلال درآمد کسب کند.

ظاهرا قرار است طلسم بازی نکردن هایش مقابل پرسپولیس 

بشکند.

بله و اتفاقا او فوق العاده انگیزه بالایی برای بازی مقابل پرسپولیس 

دارد و امیدوارم در این بازی هم موفق باشد.

در اخبار آمده بود قرار اســـت سیدمجید حسینی به ایتالیا 

ترانسفر شود و از این نقل وانتقال ۲۵ درصد مبلغ رضایتنامه 

حق استقلال است. این موضوع چقدر صحت دارد.

اولا یک پیشنهادی به باشگاه ترابزون اسپور ترکیه داده شده و این 

باشـــگاه رقمی را برای انتقال حسینی تعیین کرده و این موضوع 

هنوز در قالب پیشنهاد است و نه عملیاتی شده و نه اجرایی. اگر 

این اتفاق بیفتد، بله درســـت است چون ما در قراردادمان بندی 

داریم که به ازای هر رقمی که حســـینی ترانسفر شود درصدی به 

اســـتقلال خواهد رسید. با این حال تیم ترکیه ای بالاترین رقم را 

پیشنهاد داده که من بعید می دانم با آن موافقت شود اگرچه اگر 

این اتفاق بیفتد درصد باشگاه استقلال محفوظ است و این رقم 

به حساب ارزی باشگاه واریز شده و در راستای تقویت استقلال 

برحسب اولویت در سیاستگذاری های انجام شده هزینه خواهد 

شـــد. هرچند در این بین اولویت اول پرداخت بدهی هایی است 

که متاسفانه خروارخروار از گذشته روی هم جمع شده و در مراحل 

بعدی برای تکمیل و تقویت تیم از آن استفاده خواهد شد.

درخصوص وضعیت تمدیدی های اســـتقلال هم صحبت 

کنید. بعد از تمدید با شجاعیان گویا قرار است بعد از بازی با 

پیکان مذاکرات با سایر بازیکنان ادامه داشته باشد. دومین 

تمدیدی چه کسی است؟

بلـــه، بعد از بازی با پیکان مذاکرات مان را ادامه می دهیم اما اگر 

الان اسمی نگویم بهتر است. قرارداد آنهایی که با ما تمام می شود 

مشخص هســـتند و اتفاقا همه آنها بازیکنان باکیفیتی به شمار 

می روند. بر همین اساس در تلاش هستیم با همه آنها به توافق 

برسیم و قراردادشـــان را تمدید کنیم. ازسوی دیگر نیز اگر خدا 

بخواهـــد مذاکرات با بازیکنان جدید در راســـتای برطرف کردن 

نقاط ضعف استقلال را بعد از بازی با شاهین و پایان فصل جاری 

آغاز خواهیم کرد.

پس به نظر می رسد فرهاد مجیدی بالاخره لیست فصل بعد 

و ورود و خروجی اش را به شما ارائه کرده است.

بله درخصوص تعدادی از نفرات با هم صحبت کردیم.

یعنی هم تمدیدی ها و هم بازیکنان جدید؟

بله با هم صحبت هایی را در این مورد داشتیم.

صحبت پایانی؟

باشگاه استقلال یک تیم ورک کامل است و همه با هم، هم دل 

و هم قسـم شـده ایم کـه نتایـج خوبـی را بگیریـم کـه ان شـاءالله 

ایـن اتفـاق خواهـد افتـاد. در ادامـه هـم امیدواریـم بتوانیـم 3 

امتیـاز بـازی بـا پیـکان را کسـب کنیم تـا رونـد پیروزی های مان 

ادامه دار باشـد.

ورزش
شنبه ۲۵ مرداد ۱3۹۹   شماره 3۱۱۰
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سعادتمند در گفت وگو با »فرهیختگان«: با مجیدی درباره لیست فصل بعد صحبت کردیم

دیاباته برای دربی فوق العاده انگیزه دارد
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